

Facilitator Keld. Referent Dorte

Nyt fra bestyrelsen

Forslag om gf den 9.3 kl 11. Vedtaget

Siri og Torben er ved at forhandle ny huslejekontrakt med Ester.

Hun er gået fra et krav om forhøjelse til kr 7000 til at ville acceptere kr 6000.

Og vi vil gerne have en længerevarende kontrakt end den nuværende på 2 år.

Husgruppen forhandler videre.

De fundne penge er stadig under behandling. Vi må vente nogle uger endnu på at høre, hvor meget vi får.

Bo er ved at overtage kassererarbejdet fra Lillian, som gerne vil stoppe.

Bo skal vælges på GF. Vi vedtager at takke Lillian med en gave for det store arbejde, hun har lagt i funktionen.

Nyt fra arbejdsgrupperne

Butik

Karin siger ja til at overtage ansvaret for gallerøet.

Else Marie har indhentet et tilbud på en solid presenning til at dække det utætte tag på lageret. Den vil koste ca. kr 6700. Det er accepteret.

Vi skal lave mere plads til salg af værktøj i butikken. Værksteds- og butikgruppen arbejder videre med priser og plads.

Grejbank

Torben har købt nyt jordbor i stedet for det forsvundne.

Torben sørger for at flishuggeren kommer på værksted for at blive slebet.

Container

Det fungerer fint med indbyrdes kommunikation om vagter mellem Poul, Jeanette og Pernille.

Container en skal tømmes helt.

Der afsættes en arbejdsdag den 15.3 kl 10-15

Evaluerings af mødet

Vi blev enige om, at møderne skal være bedre forberedt, at vi skal huske sang og indgangsbøn og i almindelighed holde en venlig og inkluderende tone.

Kalender

GF den 9.3 kl 11

Arbejdsdag den 15.3 kl 10 (Siri og evt Pernille er tovholdere)

Næste fællesmøde den 3.4 kl 16.30

Ref

Dorte